



藍色狂想

Blue Fantasy





在原格局不足一廳一衛的空間中，此民宿設計案使用開放空間手法，以出入口為中心佈局，分別規劃了衛浴、餐廚、客廳、臥室以及書房五個分區。

The house design plan, given the limited original layout less than 1 living room and 1 bathroom, is reconstructed on the center of entryway surrounded by the five areas including the bathroom, kitchen and dining room, living room, bedroom and study room.



進入室內後，迎來視覺感相當開闊的客廳，設計師巧妙玄關及客廳牆面置入兩扇隱藏式門片，使餐廚衛浴等空間被隱藏，展現玄關至客廳立面上的一體的視覺延續性。

The first sight when coming in the house, people will see the extensive living room, where the entryway and living room are furnished with two doors, behind which hidden the dining room, kitchen and bathroom, that expand the visual scale from the entryway to living room.





以藍色作為主要色調，搭配深咖啡調性木皮來營造英式雅痞風格。客廳利用顏色飽合度極高的藍色造型牆為主軸，並稍微內縮，讓實際坪數不大的空間富有層次，而沙發背板的清水模牆面造型延伸至轉角書房。

The blue color, as the main color tone, is complemented embellished with the brown wooden veneers that manifest the British yuppie style. The living room decorated with a vivid blue wall, which is recessed a bit, that exhibits the live space characteristics. The fair-faced wall, behind the sofa, is extended to the corner of study room.





因應臥房空間的大小，捨棄高櫃改以開放衣櫃手法減輕空間的壓迫感。

The bedroom decorated with open-style closets reveals the soothing impression.



